

សហគមន៍ព្រៃឈើព្រៃជាំស្មាច់

សេចក្តីជូនដំណឹង ស្តីពី

ការជ្រើសរើសអ្នកវាយតម្លៃគម្រោង

១ ព័ន្ធនាព័ត៌មានប្រចាំខ្លួន

រៀបរាប់ដោយសង្ខេបពីប្រវត្តិសហគមន៍

សហគមន៍ព្រៃឈើព្រៃជាំស្មាច់បានផ្តើមរៀបចំបង្កើតឡើងក្រោមការសម្របសម្រួលពីអង្គការ RPFED កាលពីខែមករា ឆ្នាំ២០០២។ ចាប់ពីឆ្នាំ២០០៩ រហូតមកទល់បច្ចុប្បន្ននេះ ត្រូវបានជួយគាំទ្រដោយអង្គការម្ចាស់បែតង។ សហគមន៍ព្រៃឈើព្រៃជាំស្មាច់ត្រូវបានទទួលស្គាល់ជាផ្លូវការពីក្រសួងកសិកម្មរុក្ខាប្រមាញ់ និងនេសាទ តាមប្រកាសលេខ ៤៨៩ប្រកសក ចុះថ្ងៃទី១៩ ខែវិច្ឆិកា ឆ្នាំ២០០៨ និងបានចុះកិច្ចព្រមព្រៀង ជាមួយរដ្ឋបាល ព្រៃឈើកាលពីថ្ងៃទី១១ ខែវិច្ឆិកា ឆ្នាំ២០០៩។ មកទល់ពេលនេះសហគមន៍ព្រៃឈើព្រៃជាំស្មាច់ បានដំណើរការរៀបចំ ទៅតាមគោលការណ៍ណែនាំរបស់រដ្ឋបាលព្រៃឈើ ព្រមទាំងបាននិងកំពុងរៀបចំផែនការគ្រប់គ្រងដល់ដំបូងទី៨ ហើយបាន និងកំពុងរៀបចំសេចក្តីព្រាងផែនការគ្រប់គ្រង សម្រាប់ដាក់ជូនរដ្ឋបាលព្រៃឈើ ដើម្បីពិនិត្យនិងសម្រេច។ ក្នុងឆ្នាំ២០១៥ សហគមន៍ព្រៃឈើព្រៃជាំស្មាច់ បានទទួលថវិកាគាំទ្រពី UNDP GEF SGP/Community Based REDD+ (CBR+) ដែលមានរយៈពេល ២៤ ខែចាប់ពីថ្ងៃទី១ ខែសីហា ឆ្នាំ២០១៥ ដល់ថ្ងៃទី ៣១ ខែ កក្កដា ឆ្នាំ២០១៧។ ទិសដៅ និងគោលបំណងជាក់លាក់ សូមមើលគម្រោងនេះមានគោលដៅគោលបំណងជាក់លាក់ និងឯកសារលម្អិតនៅក្នុងលក្ខខណ្ឌការងារ (ToR)។

២. អំពីថវិកា:

ថវិកាចំនួន ១,៥០០.០០ ដុល្លារ (មួយពាន់ប្រាំរយដុល្លារអាមេរិកគត់)

៣. ទំហំការងារការពារ និងការទទួលខុសត្រូវ:

ក-ធ្វើការពិនិត្យរលើឯកសារពាក់ព័ន្ធដែលផ្តល់ដោយសហគមន៍ព្រៃឈើព្រៃជាំស្មាច់ និងម្ចាស់ជំនួយ UNDP GEF SGP ។

ខ-រៀបចំដំណើរការវាយតម្លៃរួមចុះសម្ភាសន៍រៀបចំក្រុមពិភាក្សាជាមួយអ្នកពាក់ព័ន្ធគម្រោង (អាជ្ញាធរភូមិ ឃុំដែលពាក់ព័ន្ធ មន្ទីរជំនាញ ម្ចាស់ជំនួយ) និងសហគមន៍នៅតំបន់គោលដៅក្នុងសហគមន៍ព្រៃឈើព្រៃជាំស្មាច់ ស្ថិតក្នុងភូមិទំអរ ឃុំទំរឹង ស្រុកសណ្តាន់ ខេត្តកំពង់ធំ។

គ-ធ្វើរបាយការណ៍វាយតម្លៃគម្រោងអំពីដំណើរការនៃការវាយតម្លៃ របកគំហើញនានាផ្តល់បទពិសោធន៍ដែលអាចរៀនសូត្របានក្នុងអំឡុងពេលអនុវត្តគម្រោង និងការផ្តល់អនុសាសន៍សម្រាប់កែលម្អ។ របាយការណ៍វាយតម្លៃគម្រោងជាភាសាខ្មែរ និងបកប្រែជាភាសាអង់គ្លេសត្រូវរៀបចំដោយអ្នកវាយតម្លៃដោយមានការពិគ្រោះយោបល់ជាមួយអ្នកពាក់ព័ន្ធ អ្នកទទួលបានផលព្រៃឈើសហគមន៍ និងម្ចាស់ជំនួយ។

ឃ-រៀបចំធ្វើបទបង្ហាញ និងពន្យល់ពីរបកគំហើញនៃការវាយតម្លៃតាមការស្នើសុំរបស់គម្រោងដែលបានរៀបចំរួច។

៤. វិធីសាស្ត្រនៃការវាយតម្លៃ

ដើម្បីបង្ហាញពីភាពឯករាជ្យ និងតម្លាភាពតម្រូវឱ្យប្រើប្រាស់ឧបករណ៍វាយតម្លៃដែលមានការចូលរួមពីអ្នកពាក់ព័ន្ធ ដើម្បីត្រួតពិនិត្យ និងយល់ព្រម

ពេលវេលា: បង្កើតកាលវិភាគ និងសកម្មភាពសម្រាប់រយៈពេលចុះធ្វើការវាយតម្លៃ

ការវិភាគព័ត៌មាន: ឧបករណ៍វាស់វែងសមត្ថភាពក្រុម និងការឆ្លុះបញ្ចាំងជាមួយសហគមន៍អំពីចំណុចវិជ្ជមាន ចំណុចអវិជ្ជមានក៏ដូចជាចំណុចចាប់អារម្មណ៍ដែលនឹងត្រូវប្រើប្រាស់សម្រាប់ការវិភាគព័ត៌មានបែបគុណភាព។ ឧបករណ៍ផ្សេងៗ អាចត្រូវបានប្រើនៅក្នុងការវាយតម្លៃនេះដោយមានការពិភាក្សាជាមួយសហគមន៍គោលដៅ អ្នកទទួលបានផលពីគម្រោង និងអ្នកអនុវត្តគម្រោង នឹងចូលរួមនៅក្នុងការផ្តល់ការសន្និដ្ឋាននិងអនុសាសន៍។

៥. លក្ខណៈសម្បត្តិ:

បេក្ខជន ឬ បេក្ខនារីត្រូវមានការសិក្សាបញ្ចប់ថ្នាក់បរិញ្ញាប័ត្រឬបរិញ្ញាប័ត្រជាន់ខ្ពស់ផ្នែកបរិស្ថាន កសិកម្ម និងការអភិវឌ្ឍសហគមន៍។

៦. បទពិសោធនៈ:

ក-មានជំនាញ និងបទពិសោធន៍យ៉ាងតិច ៣ ទៅ៥ឆ្នាំទាក់ទងនឹងការងារវាយតម្លៃ គម្រោងផ្នែកបរិស្ថាន ការការពារនិងអភិរក្សធនធានធម្មជាតិ ពីក្រុមជួយខ្លួនឯង ពីកសិកម្ម ពីសហគមន៍ព្រៃឈើ និងពីយុទ្ធសាស្ត្រលើកស្ទួយជីវភាពរស់នៅ និងការអភិវឌ្ឍសហគមន៍។

ខ-មានបទពិសោធន៍យ៉ាងតិច ២ ទៅ៣ឆ្នាំទាក់ទងនឹងការបង្កើតប្រព័ន្ធតាមដាន និងការវាយតម្លៃ

គ-មានជំនាញ និងបទពិសោធន៍ក្នុងការស្រាវជ្រាវបែបការចូលរួម

ឃ-មានជំនាញ និងបទពិសោធន៍ក្នុងការប្រមូលព័ត៌មាន ការវិភាគ និងការសរសេររបាយការណ៍

ង-មានជំនាញ និងបទពិសោធន៍ក្នុងការរៀបចំប្រព័ន្ធគ្រប់គ្រងគម្រោង

ច-មានជំនាញ និងបទពិសោធន៍ទាក់ទងទៅនឹងការប្រែប្រួលអាកាសធាតុ

ឆ-បើមានជំនាញធ្វើផ្សេងទៀតកាន់ល្អប្រសើរ

៧. ការដាក់ពាក្យ:

នីតិបុគ្គល ក្រុមហ៊ុន ឬអង្គការដែលមានជំនាញពាក់ព័ន្ធបើមានចំណាប់អារម្មណ៍លើការងារនេះអាចដាក់ពាក្យស្នើសុំ និងឯកសារពាក់ព័ន្ធដោយភ្ជាប់ជាមួយនូវប្រវត្តិរូបសង្ខេប វិធីសាស្ត្រវាយតម្លៃ កាលវិភាគសម្រាប់វាយតម្លៃ និងឯកសារគំរូនៃការវាយតម្លៃគម្រោងដែលបានធ្វើកន្លងមក សូមផ្ញើតាមអាសយដ្ឋានខាងក្រោមឱ្យបានត្រឹមថ្ងៃទី១៩ ខែ កក្កដាឆ្នាំ ២០១៧ វេលាម៉ោង ៥:០០នាទីល្ងាចជាកំណត់។

៨. អាស័យដ្ឋានទាក់ទង:

អាស័យដ្ឋាន៖ ភូមិទំអរ ឃុំទំរឹង ស្រុកសណ្តាន់ ខេត្តកំពង់ធំ

ទូរស័ព្ទ: 012-577-939 ឬ 085-548-971 ឬ 092-953-898

Email: pocfmlt2ktmlup@gmail.com ឬ dicmlup@gmail.com

បញ្ជាក់៖ គណៈកម្មការសហគមន៍ព្រៃឈើព្រៃជាស្មាច់ នឹងផ្តល់ព័ត៌មានជូនដល់នីតិបុគ្គលអង្គការ ឬក្រុមហ៊ុនដែលជាប់បំរុងតែប៉ុណ្ណោះ។

កំពង់ធំ, ថ្ងៃទី ១០ ខែ កក្កដា ឆ្នាំ២០១៧

ប្រធានគណៈកម្មការសហគមន៍



នួន ហាត់